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Udtalelse fra Skolebestyrelsen på Holbergskolen vedrørende lærerarbejdspladser 

Skolebestyrelsen er bedt om en udtalelse i forhold til placering af lærerarbejdspladser på den i dag 

uudnyttede loftsetage på skolen. 

Holbergskolen er efterhånden meget slidt og trænger til en gennemgribende renovering, så skolen kan leve 

op til at sikre gode rammer om læringen, leve op til dagens energikrav samt sikre et ordentligt indeklima for 

såvel medarbejdere som elever. 

Skolebestyrelsen havde gerne set, at etablering af lærerarbejdspladser kunne være sket i forbindelse med 

en større renovering af skolen, så der kunne være fundet en helhedsløsning, som kunne tilgodese de 

forskellige ønsker og behov, der er. 

Da dette ikke har kunnet lade sig gøre, ser skolebestyrelsen den foreslåede løsning, som den bedst mulige. 

Her lægger vi vægt på, at der er tale om at inddrage uudnyttede arealer, som derfor ikke betyder en 

forringelse i forhold til undervisningslokaler. Vi lægger også stor vægt på, at lærerne har tilkendegivet, at 

dette er den bedste løsning pt. 

 

Venlig hilsen 

Britt Vorgod Pedersen 

Skolebestyrelsesformand på Holbergskolen 
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